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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de minister van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het opnemen
van vrije uren bij de politie.
(Ingezonden 11 december 2009)

1
Bent u ervan op de hoogte dat in een
aantal korpsen wordt geweigerd
overwerk boven de grens van 9 uur
per kalenderjaar in geld uit te
betalen?1

2
Bent u van mening dat het belonen
van overwerk met uitsluitend
verlofuren een voor de
politiemedewerker onwenselijke
manier van belonen is?

3
Bent u ervan op de hoogte dat veel
politiemedewerkers deze verlofuren
in de laatste weken van het
kalenderjaar moeten opnemen?

4
Kunt u uitsluiten dat het opnemen
van de verlofuren tot een daling van
de bezettingsgraad bij de korpsen
leidt?

5
Bent u van mening dat het met het
oog op de bezettingsgraad beter is de
nog openstaande verlofuren om te
zetten in een geldelijke beloning?

6
Zo nee, welke maatregelen worden
dan genomen om de bezettingsgraad

te garanderen ondanks de nog
openstaande verlofuren van
medewerkers in de laatste weken van
het kalenderjaar?

7
Kunt u garanderen dat deze situatie
zich volgend jaar niet zal voordoen?

8
Kunt u uitsluiten dat door de
aangekondigde bezuinigingen bij de
politie het belonen van overwerk met
een geldelijke beloning straks in zijn
geheel financieel onhaalbaar is?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 738.
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